
Buskerud og Vestfold travforbund 3. juli  2023

Status 
Her kommer en status rapport for juni. 

Vi nærmer oss med stormskritt vår store travhelg på Jarlsberg. Mange har 
benyttet seg av tilbudet vi har til medlemmer i Buskerud og Vestfold 
travforbund angående redusert inngangsbillett ved bestilling av bord i teltet. 
Det er imidlertid plass til flere så det er bare å booke plass. 

Vi gleder oss til tre dager med mange flotte løp, stor sport og fantastiske hester. 
Jeg håper du vil være med og fylle publikumsplassene og skape god stemning. Så 
møt opp og hei frem dine favoritter. 

Lokal aktivitet 

Vi har gjennomført to dugnadsdager på Jarlsberg, og vi fikk gjort masse. 
To flotte dugnadsgjenger fikk malt, vasket, ryddet og pyntet. Så nå er vi 
klar til å ta imot besøk fra både inn- og utland til trippeltrav 
førstkommende helg. Tusen takk til alle som deltok, dere er flinke. 

Stemningsbilder fra dugnadene. 

VIKTIG  

• 7. - 9. juli Jarlsberg 
Grand Prix 

• 20.august 
lokalkjøring, hestens 
dag Myremoen 

• 20. august  Hestens 
dag Stokke bygdetun 

• Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele, så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com   

INFORMASJON 
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Ponnitrav 

Denne helgen har de yngste hatt sin årlige ponnilandsleir på 
Klosterskogen.  Flotte representanter for Buskerud og Vestfold 
travforbund.

Ungdomsgruppa  

Torsdag 8. juni var 
ungdomsgruppa på 
besøk til Øvrevoll. De 
som ønsket fikk 
mulighet til å teste ut 
Woody 
(treningshesten) og å 
se på løpene. Vi fikk 
også se innlastningen i 
startboksene på nært 
hold, noe som var 
veldig spennende. En 
flott gjeng som koste 
seg i solen. Det var 
svært god stemning 
allerede i minibussen på 
vei inn.

Travet sentralt  

I forbindelse med Oslo Grand Prix ble det første landsrådet 
avholdt. Det er mange oppgaver som må tas tak i og styret har 
utarbeidet en prioriteringsliste for oppgavene som landsrådet 
ga sin tilslutning til. Rammebetingelser, inntekter og 
rettigheter er høyt prioritert, sammen med terminliste og 
banestruktur. Det er også nedsatt en arbeidsgruppe som skal 
jobbe med andelslag konsepter.  

Hilsen fra  Anita Sønsteby 

Innspill 

Har dere andre ting dere gjerne 
vil vi skal ta tak i, så send oss 
en mail. Vi er glade for alle 
innspill - små og store.  

Drammen travbane  

Som nevnt i forrige infoskriv 
var det andre gangs behandling 
av for Drammen travbane 13. 
og 14. juni. Reguleringsplanen 
ble vedtatt, så nå er ytterligere 
en ting huket av og dette vil gi 
bedre forutsetninger for salget 
av travbane tomten.

Rikstoto  

Jeg har i juni hatt møter med 
Rikstoto. Dette for å få mer 
informasjon og innsikt. Travet 
står ovenfor store utfordringer 
og jeg tror dialog og samarbeid 
er den beste måten å få 
resultater på. Rikstoto stilte i 
tillegg til administrerende 
direktør Camilla Garmann og 
økonomisjef  Elisabeth 
Olaussen med kommersiell 
direktør Andre Heibo-
Tuverud , samt 
økonomidirektør Jan Rune 
Amundsen. 

Min opplevelse var at det var 
gode og konstruktive møter og 
vi diskuterte ulike strategier og 
muligheter for hvordan vi kan 
jobbe sammen for travet.  

Det blir videre samtaler straks 
etter sommeren. 


	Status
	Innspill
	Drammen travbane
	Rikstoto

